



Greater China

Choose certainty.
Add value.

BRC Food Standards BRC食品标准

A global standard for a global
business
全球企业标准

Your challenges

The safety of food products is one of the top priorities for consumers and governments worldwide. The food supply chain must therefore ensure that products comply with regulations by testing and certifying them appropriately, while also dealing with commercial pressures to control costs and reduce time to market. Consequently, increasing numbers of retailers and food service providers are mandating that their suppliers are certified against a scheme approved by the Global Food Safety Initiative (GFSI).

What are the BRC global standards?

Originally developed and published in 1998 the British Retail Consortium (BRC) Global Standards specify safety, quality and operational criteria for food producers and suppliers. Used worldwide, the standards are recognised by the GFSI, which aims to reduce the need for multiple supplier audits by harmonising international food safety standards. BRC standards are accepted by many of the world's largest retail groups, manufacturers and food service organisations - providing an international mark of excellence for the certificate holder.

您面临的挑战

食品安全是全球消费者和政府的首要任务之一。因此，食品供应链必须通过适当的测试和认证确保产品符合法规要求，同时还要应对商业压力，以控制成本并缩短上市时间。因此，越来越多的零售商和食品服务提供商强制其供应商通过全球食品安全倡议（GFSI）认可的认证计划。

什么是BRC全球标准？

英国零售协会（BRC）全球标准最初于1998年制定并对外发布，该标准规定了食品生产商和供应商的安全、质量和操作标准。该标准在全球范围内得到广泛使用，并获得GFSI认可，旨在通过统一国际食品安全标准，减少不同供应商的审核需求。BRC标准获得多个全球大规模零售集团、制造商和食物服务组织的认可。为认证持有者提供国际卓越标志。

Why is BRC important for your business?

BRC Global Standards deliver confidence across the entire supply chain by guaranteeing the standardisation of quality, safety and operational principles. By setting the benchmark for excellent manufacturing practice, they provide assurance to customers that products are safe, legal and of high quality.

How can we help you?

TÜV SÜD is a BRC accredited certification body. Our independent and qualified auditors will apply the following auditing techniques:

- **Document review**
 - Documented procedures
 - Work instructions
 - Inspection of recipes/formulations and specifications
 - Food labelling evaluation
 - Traceability tests
 - Evaluation of analysis results
- **On-site audit**
 - Inspection of all areas
 - Assessment along an audit path, from incoming to outgoing goods
 - Employee and goods routes review
 - Employee interviews
 - Comparison of documentation against actual processes

Our audit services

TÜV SÜD is a BRC Global Standards Compliance Auditor for:

- BRC Global Standard for Food Safety – applies to processed food manufacturing, the preparation of retailer-branded products, branded food products, and food or ingredients for use by food service companies, catering companies and food manufacturers.
- BRC Global Standard for Packaging and Packaging Materials – applies to the manufacture of food packaging and packaging materials. The standard cannot be applied to packaging or materials that are not processed at the audited site, or to activities relating to wholesale, importation, distribution or storage outside the direct control of the company.
- BRC Global Standard for Storage and Distribution – applies to companies providing storage and distribution services, including contracted services and a wholesale business where the storage and distribution facilities are under its direct control.

为什么BRC对您的企业非常重要?

BRC全球标准通过保证质量、安全性和操作原则的标准化，让客户对整个供应链放心。通过制定卓越制造实践的基准，向客户提供安全、合法和高质量的产品。

我们如何为您提供帮助?

TÜV南德意志集团是一家BRC认可的认证机构。我们独立且具有资质的审核人员将采用以下审核技巧：

- **文件审核**
 - 文件化的程序
 - 作业指导书
 - 食谱/配方和规格书的检查
 - 食品标签评估
 - 可追溯性测试
 - 分析结果评估
- **现场审核**
 - 所有区域的检查
 - 整个审核路径评估（从进料到出货）
 - 人流和物流的评审
 - 员工访谈
 - 文件与实际过程对比

我们提供的审核服务

TÜV南德意志集团是以下领域的BRC全球标准合规审核机构：

- BRC全球标准食品安全 —— 适用于食品加工制造，零售商品品牌产品、品牌食品以及供食品服务公司、餐饮公司和食品制造商使用的食品或配料的准备。
- BRC全球标准包装和包装材料 —— 适用于食品包装和包装材料的制造。本标准不适用于未经审核场所处理的包装或材料，也不适用于公司直接控制之外的批发、进口、分销或储存活动。
- BRC全球标准仓储和分销 —— 适用于提供仓储和配送服务的公司，包括合同服务和直接控制范围内的仓储和配送设施批发业务。

- BRC Global Standard for Agents and Brokers – companies in the food and/or food packaging supply chain that provide services for the purchase, importation or distribution of products.

Unannounced, or partially unannounced audits may also be conducted on request of the BRC or the company itself.

Your business benefits

- **Save time and money** – a single, BRC approved audit from TÜV SÜD reduces the number of audits required for your production sites.
- **Minimise risk** – ensure that your manufacturing processes comply with globally recognised standards, to minimise product recalls, business disruption and reputational damage.
- **Gain competitive advantage** – meet the expectations of your customers and protect your brand by demonstrating due diligence for product safety and quality.

Why choose TÜV SÜD?

TÜV SÜD has more than 15 years' experience in food and feed management system certification, and was one of the first certification bodies acting in this field. Licensed by the BRC as an approved Certification Body (CB) to audit against the relevant BRC Global Standards, TÜV SÜD consistently achieves a five-star rating - the highest possible. TÜV SÜD's global network of auditors provides the assurance that a formalised and structured approach to attaining certification is applied without bias, ensuring that audit approaches are consistent, regardless of the product or country of production. By partnering with us, you benefit from our acclaimed track record in quality and safety. With in-depth experience in food testing, inspection, auditing and certification, TÜV SÜD is globally recognised as a trusted brand throughout the food industry value chain.

- BRC全球标准代理人 and 经纪人 —— 在食品和/或食品包装供应链中，提供产品采购、进口或分销服务的公司。

另外，还可能根据BRC或公司要求开展不通知或部分不通知审核。

您的企业收益

- **节省时间和成本** —— TÜV南德意志集团提供的一次经BRC批准的审核，可以减少生产场所所需的审核次数。
- **最小化企业风险** —— 确保制造过程符合全球认可的标准，在最大程度上减少产品召回、业务中断和声誉受损。
- **赢得竞争优势** —— 通过证明针对产品安全和质量开展尽职调查，满足客户预期，保护品牌。

为什么选择TÜV南德意志集团？

TÜV南德意志集团在食品和饲料管理体系认证领域拥有15年以上资深经验，是该领域首批认证机构之一。由BRC授权作为审批通过的认证机构（CB）针对相关BRC全球标准进行审核，TÜV南德意志集团在认证机构的评级中，始终被评为五星级别（最高评级）。TÜV南德意志集团全球审核人员网络能够保证采用正式和系统方法，客观公正完成认证工作，确保审核方法始终如一，不受产品或生产国的限制。与我们合作，您将通过我们在质量和安全方面的卓越记录中受益。凭借在食品检测、检验、审核和认证方面的丰富经验，TÜV南德意志集团是全球食品行业价值链中公认的可信赖的品牌。

Choose certainty. Add value.

TÜV SÜD is a premium quality, safety and sustainability solutions provider that specialises in testing, inspection, auditing, certification, training and knowledge services. Represented in over 1,000 locations worldwide, we hold accreditations in Europe, the Americas, the Middle East, Asia and Africa. By delivering objective solutions to our customers, we add tangible value to businesses, consumers and the environment.

Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- FSSC 22000
- IFS – International Food Standard
- ISO 22000
- ISO 9001 – Quality management
- ISO 45001 – Occupational health and safety

权威认证, 创享价值

TÜV南德意志集团是一家优质、安全和可持续发展的专业测试、检验、审核、认证、培训和知识服务解决方案提供商。我们在世界各地设有超过1,000多个分支机构,因此在欧洲、美洲、中东、亚洲和非洲备受赞誉。通过为客户提供客观公正的解决方案,我们为企业、消费者和环境增添有形价值。

相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务:

- FSSC 22000
- IFS国际食品标准
- ISO 22000
- ISO 9001 —— 质量管理
- ISO 45001 —— 职业健康和安全

* Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions. Please contact us for further details.

* 上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供。欢迎您与我们联系咨询。

Our branches in Greater China:

我们在大中华区的分支机构:

Shanghai	上海	Tel.: +86 21 6141 0123	Hefei	合肥	Tel.: +86 551 6537 8730	Shenyang	沈阳	Tel.: +86 24 6223 3726
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 6300	Taizhou	台州	Tel.: +86 576 8966 1886	Changchun	长春	Tel.: +86 431 8462 9833
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 9100	Suzhou	苏州	Tel.: +86 512 6809 5318	Hong Kong	香港	Tel.: +852 2776 1323
Industry Material Testing Lab	上海工业材料实验室	Tel.: +86 21 6014 9880	Chengdu	成都	Tel.: +86 28 8952 0656	Shenzhen	深圳	Tel.: +86 755 8828 6998
Beijing Lab	北京实验室	Tel.: +86 10 6788 5819	Hangzhou	杭州	Tel.: +86 571 8111 0758	Guangzhou	广州	Tel.: +86 20 3832 0668
Hong Kong Lab	香港元朗办事处	Tel.: +852 2443 3774	Changzhou	常州	Tel.: +86 519 8123 9872	Xiamen	厦门	Tel.: +86 592 7706 188
Shenzhen Guanlan Lab	深圳观澜实验室	Tel.: +86 755 3359 5385	Wuhan	武汉	Tel.: +86 27 8571 4927	Dongguan	东莞	Tel.: +86 769 2168 7092
Guangzhou Panyu Lab	广州番禺实验室	Tel.: +86 20 3817 0580	Zhengzhou	郑州	Tel.: +86 371 5538 2208	Quanzhou	泉州	Tel.: +86 595 2281 3681
Qingdao Lab	青岛实验室	Tel.: +86 532 8513 1716	Chongqing	重庆	Tel.: +86 23 8980 9513	Changsha	长沙	Tel.: +86 731 8458 5815
Wuxi	无锡	Tel.: +86 510 8820 3737	Beijing	北京	Tel.: +86 10 6590 6186	Liuzhou	柳州	Tel.: +86 772 3858 696
Ningbo	宁波	Tel.: +86 574 2786 6658	Tianjin	天津	Tel.: +86 22 8319 2258	Taipei	台北	Tel.: +886 2 2898 6818
Jinhua	金华	Tel.: +86 579 8288 8708	Qingdao	青岛	Tel.: +86 532 8503 0106	Taichung	台中	Tel.: +886 4 2287 0566
Nanjing	南京	Tel.: +86 25 8779 0058	Dalian	大连	Tel.: +86 411 8230 4203			